



First, scan the QR Code to download the mobile app. Once in the app, tap "Unlock Experience", scan this page to bring it to life and view your missions for how to become the ultimate heart hero.



CELEBRATION!



DEAR PARENT OR GUARDIAN,

Registration is now open! Our community counts on lifesavers like you. Please sign your student up for our Kids Heart Challenge so they can learn how to keep their hearts and brains healthy while raising funds to help kids with special hearts. By completing Finn's Mission, they'll also learn the lifesaving skill of Hands-Only CPR and how to recognize a stroke.

FINN
GRADE 3

JOIN OUR COMMUNITY OF LIFESAVERS

1 REGISTER

2 COMPLETE FINN'S MISSION

It's easy to do on our **AHA Schools app** or by visiting heart.org/Schools.

Students in Kids Heart Challenge are raising funds to help kids with special hearts — kids like Finn.

Born with multiple heart defects, Finn spent the first eight months of his life in the hospital. Although he's had more than 18 procedures, today Finn is an energetic third-grader who loves educating others about heart health and helping kids with special hearts.



REGISTER TODAY!

Download our **AHA Schools app** or visit heart.org/Schools.



SCAN CHECKS!

to instantly see your online total update with our **AHA Schools app**.



HAVE A MATCHING GIFT?

Send your matching gift confirmation (email/photo/screen grab) to matchinggifts@heart.org.

For nearly 100 years, the American Heart Association has been fighting heart disease and stroke, helping families and communities live happier, healthier and longer lives.

Visit heart.org/KHCforME for resources in other languages.

Nationally Supported by

MARCUM
ACCOUNTANTS • ADVISORS

Marcum is a proud supporter of the American Heart Association's Kids Heart Challenge.



SLOW-RISE BALL

أولاً، امسح رمز الاستجابة السريعة لتنزيل تطبيق الأجهزة المحمولة. بعد أن تدخل إلى التطبيق، انقر فوق "Unlock Experience" (إطلاق تجربة جديدة)، وامسح الصفحة الرئيسية ضوئياً لتبدأ رحلتك وتطلع على المهام التي يجب القيام بها لتصبح أقوى بطل قلب.

COITON

الصف الثالث

CAMDEN

الصف الأول

CAMRYN

الصف الثالث

AUDREY

الصف الثاني عشر

SOPHIA

الصف الثامن

احتفال!

عزيزتنا الوالد أو الوصي،

تم الآن فتح التسجيل! يعتمد مجتمعنا على أمثالكم من المنفذين. يُرجى تسجيل طالبك في تحدي Kids Heart Challenge الذي ننظمه ليكشف كيفية المحافظة على صحة قلبه وعقله فيما يجمع التموليات لمساعدة الأطفال ذوي القلوب المميزة. من خلال إكمال مهمة فين، سيتعلم أيضاً مهارة تمكنه من إنقاذ حياة الآخرين، هي الإنعاش القلبي الرئوي باستخدام اليدين فقط وكيفية التعرف على السكتة الدماغية.

انضم إلى مجتمع المنفذين

1 تسجيل 2 أكمل مهمة فين

يمكنك القيام بذلك بسهولة عبر تطبيق المدارس من جمعية القلب الأمريكية أو من خلال زيارة heart.org/Schools.

يجمع الطلاب المشاركون في تحدي Kids Heart Challenge التموليات لمساعدة الأطفال ذوي القلوب المميزة — مثل فين.

وُلد فين بعيوب قلبية متعددة وقضى الثمانية أشهر الأولى من حياته في المستشفى. وعلى الرغم من أن فين خضع لأكثر من 18 عملية، إلا أنه اليوم طفل نشيط في الصف الثالث بحب تعليم الآخرين عن صحة القلب ومساعدة الأطفال ذوي القلوب المميزة.

FINN

الصف الثالث

كرة ضغط

تسجّل اليوم! نزل تطبيق المدارس من جمعية القلب الأمريكية أو قم بزيارة الموقع heart.org/Schools.

امسح الشيكات للاطلاع مباشرة على تحديث المجموع عبر الإنترنت باستخدام تطبيق المدارس من جمعية القلب الأمريكية.

هل لديك هدية ممتلئة؟ أرسل تأكيد هديتك الممتلئة (بريد إلكتروني/صورة) لقطعة شاشة إلى matchinggifts@heart.org.



تكافح جمعية القلب الأمريكية أمراض القلب والسكتة الدماغية على مدار قرابة 100 عام، لمساعدة العائلات والمجتمعات في أن تنعم بحياة أكثر سعادة وصحة وأطول عمراً.

*بالإضافة إلى هدايا من المستوى الأدنى

**وصولاً إلى 20 هدية

†إخلاء من اللاتكس. غير مخصص للأطفال دون 3 أعوام.

††إخلاء من اللاتكس. خطر الاختناق - أجزاء صغيرة. غير مخصص للأطفال دون 3 أعوام.

إذا أصبح أي عنصر غير متوفر، فنتنا نحفظ بالحق في تقديم عنصر بديل يتمتع بنفسها. تلتى هذه الهدايا متطلبات قانون تحسين سلامة المنتجات الاستهلاكية واللوائح الأخرى لسلامة المنتجات، حينما أمكن.

*plus lower-level gifts

**up to 20 gifts

†Latex Free. Not for children under 3 years.

††Latex Free. Choking Hazard - small parts. Not for children under 3 years.

If any item becomes unavailable, we reserve the right to offer an alternate item of equal value. These gifts meet the requirements, where applicable, of the Consumer Product Safety Improvement Act and other product safety regulations.

حقق الطبع والنشر © لعام 2023 محفوظة لصالح جمعية القلب الأمريكية، وهي جمعية غير ربحية مسجلة تحت رقم 501(c)(3). جميع الحقوق محفوظة. إن Kids Heart Challenge علامة تجارية لجمعية القلب الأمريكية. يُحظر الاستخدام غير المصرح به.

THANK-YOU GIFTS!

هدايا شكر!

REGISTER ONLINE TO EARN YOUR WRISTBAND!

تسجّل عبر الإنترنت لتربح سوار معصم.



15 دولاراً
JUMP ROPE*

حبل قفز*



10 دولاراً
*SKIP



5 دولاراً
*SPARK



50 دولاراً
T-SHIRT*

قميص*



40 دولاراً
*STAR



25 دولاراً
*SPLASH



150 دولاراً
*TRU



100 دولاراً
*BOLT



75 دولاراً
PLAYGROUND BALL*

كرة ملعب*



500 دولاراً
SUPER-SIZED SQUISHY SET**

مجموعة إسفنجية كبيرة الحجم**



250 دولاراً
*SOCKS

جوارب*



200 دولاراً
*BEAT



EARN A MYSTERY GIFT FOR EVERY \$50 YOU RAISE!*

لكل 50 دولاراً تجمعه!*



1000 دولاراً
DISCO SPEAKER*

مكبر صوت للديسكو*